
Protokół Nr 4/19 
ze  wspólnego  posiedzenia  Komisji  Rozwoju  Gospodarczego  i  Porządku
Publicznego,  Komisji  Oświaty  Kultury  Zdrowia  i  Spraw  Socjalnych  oraz  Komisji
Finansowo  Budżetowej  Rady  Powiatu  Siemiatyckiego,  które  odbyło  się  w  dniu
24 kwietnia  2019r. w Starostwie Powiatowym  w Siemiatyczach. Posiedzenie trwało
od godz. 1300 do godz. 1420. 

W  posiedzeniu  uczestniczyło  15  członków  komisji  według  załączonej  listy  obecności.
Nieobecni byli radni: Krzysztof Zygmunt Andruszkiewicz i Wiesław Klepacki

W posiedzeniu uczestniczyli również:
1. Walentyna Kwiatkowska Skarbnik Powiatu
2. Jerzy Woźniak Sekretarz Powiatu
3. Ewa  Nowik  Dyrektor  Miejskiej  Biblioteki  Publicznej  im.  Ks.  Anny  Jabłonowskiej

w  Siemiatyczach
4. Jan Samojluk Dyrektor Powiatowego Zarządu Dróg w Siemiatyczach 

Media:
• Agnieszka Bolewska Iwaniuk – Katolickie Radio „Podlasie”

Porządek posiedzenia: 
1. Analiza  realizacji  zadań  powiatu  powierzonych  Miejskiej  Bibliotece  Publicznej

w   Siemiatyczach
2. Sprawozdanie z wykonania zadań zawartych w planie remontów dróg powiatowych w roku

2018 oraz analiza stanu przygotowań inwestycji w zakresie drogownictwa (plan na 2019r.)
3. Opiniowanie materiałów na V sesję Rady Powiatu 
4. Sprawy różne

Obradom przewodniczyła Przewodnicząca Komisji Finansowo – Budżetowej Bożena
Teresa Bujno.

Przewodnicząca obrad Bożena Bujno otwierając posiedzenie powitała członków
komisji następnie przedstawiła porządek obrad, do którego członkowie komisji nie wnieśli
uwag.  Przewodnicząca Komisji  powitała  Panią  Ewę Nowik  dyrektor  Miejskiej  Biblioteki
Publicznej w Siemiatyczach oraz pana Jana Samojluka dyrektora Powiatowego Zarządu
Dróg w Siemiatyczach. 

P – kt 1.

Głos  zabrała  Ewa  Nowik  dyrektor  Miejskiej  Biblioteki  Publicznej
w   Siemiatyczach,  która  stwierdziła,  że  jest  zaskoczona  tym,  że  podpisując  co  roku
sprawozdanie z realizacji tych zadań jest ich tak mało, zawsze myślała, że jest ich więcej,
jest  ich  niewiele  ponieważ  zostały  one  zawężone  poprzez  to,  że  biblioteka  wykonuje
jedynie  minimum.  W  art.  20  ustawy  o  bibliotekach  jest  zapisane  gromadzenie,
opracowanie,  opracowanie  bibliograficzne,  dokumentacyjne  i  instruktaż  dla  bibliotek
gminnych.  Ze  swej  strony  rozszerzamy  tą  działalność  o  zapraszanie  uczniów  szkół
z   terenu powiatu na spotkania z pisarzami, na co nie ma pieniędzy w budżecie, nie ma
przewidzianych dotacji.  Staramy się to robić dlatego,  że zdecydowanie więcej  korzyści
przyniesie  posiadanie  książki,  odbycie  takich  spotkań  z  pisarzami  da  więcej  niż
jakiekolwiek inne zajęcie ponieważ jest ono długotrwałe. Kupujemy książkę i ona jest w
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naszych  zbiorach  przez  wiele  lat,  może  z  niej  korzystać  jedno,  dwa  ,  trzy  pokolenia.
Kierownik Ewa Nowik poinformowała, że zgodnie z porozumieniem z dnia 30 grudnia 2004
roku w sprawie powierzenia zadań biblioteki powiatowej Miejskiej Bibliotece Publicznej w
Siemiatyczach Starostwo Powiatowe przekazało na ten cel dotację w wysokości 12 tys. zł.
Z tej kwoty 7.776,31 zł.  przeznaczono na zakup nowości wydawniczych, zakupiono 154
woluminy książek oraz 90 sztuk audiobooków na kwotę 4.223,69 zł. Wydatkowano także
środki  finansowe  na  działalność  bieżącą,  energię  elektryczną,  cieplną  i  gaz.  Jeżeli
policzymy  widać,  że  większość   pieniędzy  została  przeznaczona  na  działalność
merytoryczną  czyli  na  zakup  książek,  na  obsługę  czytelnika.  Kierownik  Ewa  Nowik
podkreśliła, że czytelnik chce widzieć rzeczy nowe więc jeśli przychodzi do biblioteki i ma
na półkach stare książki on po nie nie sięgnie. To  jest nasz największy ból, stąd te 7 tys.
zł.  przeznaczone na książki może wydawać się dużą sumą ale jeżeli weźmiemy te osoby,
które korzystają z biblioteki, ogółem z biblioteki korzysta 3 tys. osób rocznie to te książki
się rozeszły bo było  to raptem 154 książki,  jest  to kropla w morzu potrzeb.  Mamy na
szczęście  jeszcze  biblioteki  gminne,  pomagają  w  kontakcie  z  literaturą,  uzupełniają,
prowadzą  również  inną  działalność.  Jeżeli  chodzi  o  wydatkowanie  pieniędzy,  mamy
nadzór  merytoryczny  z  Książnicy  Podlaskiej,  podlegamy  pod  bibliotekę  wojewódzką.
Często zarzucają nam: „dlaczego panie nie jeździcie na instruktaż do bibliotek gminnych”?
My odpowiadamy, że jest to bezsensowne wydanie pieniędzy bo taki wyjazd wiąże się z
kosztem delegacji.  Tego nie  robimy.  Oprócz  tego,  co  znajduje  się  w  sprawozdaniu  to
często  dzwonią  do  nas  np.  przy  pisaniu  wniosków,  zawsze  pomagamy,  zawsze
udostępniamy  materiały  aby  zawsze  była  gotowa  pomoc.  Staramy  się  jak  najlepiej
wypełnić te zadania tak, aby biblioteki były i dobrze funkcjonowały. Naszym zadaniem jest
również przekazywanie informacji Książnicy Podlaskiej jeśli chodzi o spotkania, spotkania
instruktażowe ,  warsztaty,  szkolenia  –  systematycznie  to  robimy.  Staramy się  również
kierować do bibliotekarzy pytania, jakich szkoleń potrzebują aby nie organizować szkoleń,
które  są  zupełnie  zbędne.  W  tym  roku  odbędzie  się  szkolenie  dla  bibliotekarzy,
wybrałyśmy temat: „RODO w bibliotece i zastosowanie praktyczne” dlatego, że  jest to
naprawdę wielka bolączka i ogromny problem i wielka potrzeba.

Starosta  Jan Zalewski poinformował,  że  kilka  lat  wcześniej  był  zapraszany do
udziału w akcji Narodowe czytanie, czy to się odbywa?

Kierownik Ewa Nowik poinformowała, że jest w wielkiej kropce ponieważ w tym
roku  wybrano 8 nowel pozytywistycznych ale są to teksty tak smutne i przygnębiające,
jest to: „Jak zniechęcić naród do czytania”. Kierownik Ewa Nowik stwierdziła że nie ma
pomysłu, jak w tym roku zrealizować to przedsięwzięcie. Spotkania, w których uczestniczył
pan Starosta były rewelacyjne. 

Radny Mikołaj Żabiński poinformował, że zna tematykę funkcjonowania biblioteki
publicznej i  podchodzi do tego z wielkim szacunkiem. Radny poinformował, że również
czyta i ma nadzieję, że będzie nadal uczestniczył w tej akcji bo jest to naprawdę  piękne.
Radny  Mikołaj  Żabiński  wyraził  opinię,  że  nasza  dotacja  12  tys.  zł.  jako  powiatu  na
bibliotekę  powiatową  jest  zbyt  mała,  czytelnictwo  powinniśmy  wspierać  wszelkimi
sposobami. Obecnie w społeczeństwie wiadomo jakie jest podejście do czytania książek a
przez  czytanie  ludzie  się  kształcą,  uczą  się  ortografii.  Radny  Mikołaj  Żabiński
zawnioskował, aby w przyszłych latach dać trochę więcej. Biblioteka wystąpiła również o
wsparcie  finansowe  na  organizację  przeglądu  poetyckiego  –  przeznaczyliśmy  tylko
1.000  zł. z funduszu kulturalnego, radny Mikołaj Żabiński wyraził opinię, że jest to mało
i  poinformował, ze jego wniosek jest abyśmy wspierali bibliotekę publiczną.

Radna  Irena  Wysocka poinformowała,  że  w  100%-tach  popiera  wypowiedź
radnego Mikołaja Żabińskiego. 12 tys. zł. jest to naprawdę mało, jest to kropla w morzu,
dlaczego? Bo biblioteka ma spełniać role biblioteki  powiatowej  a tak naprawdę jest  to
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biblioteka  miejska,  nie  ma  wielu  zadań.  A  może   zorganizować  jakiś  konkurs,
zaangażować  wszystkie  biblioteki  z  terenu  powiatu,  żeby  również  aktywizować  inne
placówki w powiecie.  Radna Irena Wysocka zaproponowała, aby zastanowić się i być
może wprowadzić do kalendarza jakąś wspólną imprezę, może konkurs recytatorski, aby
zaangażować biblioteki w terenie. 

Kierownik Ewa Nowik  poinformowała że odpowie jeśli  chodzi  o inne konkursy,
taka  inicjatywa  była.  3  lata  temu  próbowaliśmy  zorganizować   powiatowy  konkurs
plastyczny odnoszący się do książek przeczytanych w czasie wakacji. Spłynęły 3 prace
z   biblioteki gminnej w Drohiczynie więc zaniechałyśmy organizacji bo jest to bez sensu.
My przygotowujemy komisję,  przygotowujemy regulaminy, potrzebna jest masa zgód i nie
było chętnych do udziału. Kierownik Ewa Nowik poinformowała, że konkurs recytatorski
spróbujemy zorganizować  niezależnie  od  tego,  jaka  będzie  nasza  sytuacja  finansowa
aczkolwiek  w  porozumieniu  nie  ma  organizacji  konkursów.  Kierownik  Ewa  Nowik
stwierdziła, że w tym roku składając sprawozdanie zauważyła, że mamy wykonać bardzo
mało zadań jako biblioteka powiatowa, w tej  pracy nie ma organizacji  konkursów jako
zadań biblioteki powiatowej. Kierownik Ewa Nowik podkreśliła, że niemniej jednak to ją
interesuje i zamierzamy to zrobić. 

Radny Jerzy Górski stwierdził, że prawdą jest że jest to potrzebne ale nie jest to
temat na dzisiaj,  trzeba dyskutować przy budżecie , wówczas rzucać hasła, bo dziś to
tylko są hasła,  później  zapomnimy. Pamiętajmy o tym, kiedy uchwalamy budżet a dziś
rozmawiamy ale nic to nie da.

Ponieważ  radni  nie  zgłaszali  pytań  Przewodnicząca  obrad  Bożena  Bujno
podziękowała pani kierownik Ewie Nowik za przybycie i przedstawienie informacji.

P – kt 2.

Głos  zabrał  Jan  Samojluk  dyrektor  Powiatowego  Zarządu  Dróg
w    Siemiatyczach, który przedstawił  Sprawozdanie z wykonania zadań zawartych w planie
remontów dróg powiatowych w roku 2018 oraz analiz stanu przygotowań inwestycji  w zakresie
drogownictwa (plan na 2019r.)

Dyrektor  Jan  Samojluk  poinformował,  że  przygotował  zestawienie  w  formie
tabelarycznej – dyrektor Samojluk omówił przygotowane sprawozdania.

W  pierwszej  kolejności  dyrektor  Jan  Samojluk  omówił  przedłożone  radnym
sprawozdanie dotyczące zrealizowanych inwestycji, remontów oraz zakupów w 2018 roku.

Starosta Jan Zalewski odnosząc się do analizy przedstawionego sprawozdania za
rok  2018  stwierdził,  że  jeśli  chodzi  o  koszty  mamy  ponad  1.400.000  zł  za  1  km  a
pamiętamy czasy kiedy budowało się kilometr na 400 – 600 tys. zł. 

Dyrektor Jan Samojluk stwierdził, że mniej więcej w roku 2017 było to 750 – 800
tys. zł. Tendencja zwyżkowa w stosunku do roku 2017, nawet do pierwszego przetargu w
roku 2018 pod koniec roku było to w granicach 100%. 

Radny Mariusz Pyzowski zapytał,  czy wynika to  z  ilości  zamówień,  jakie firmy
otrzymują czy chodzi o koszt materiałów, czy ma na to wpływ wiele czynników?

Dyrektor Jan Samojluk stwierdził, że  ma na to wpływ kilka istotnych składników.
Po pierwsze: przykład monopolizmu bo mamy monopol na asfalt, który jest lepiszczem,
u  nas  produkuje  tylko  Orlen  Płock  ewentualnie  Lotos  Gdańsk  –  tam się  nie  otrzyma
asfaltu bez zapłacenia wcześniej  za dostawę. Jeżeli  na początku roku 2017 kosztował
ponad 800 zł. za tonę to pod koniec roku dochodził do 1.800 zł. Wydatki materiałowe:
wzrost cen kruszywa w granicach 30%, bardzo istotne: wzrost płacy minimalnej, wydatki
w   branży budowlanej są podnoszone przez wykonawców - to generuje koszty. Dyrektor
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Jan Samojluk poinformował,  że kolejną rzeczą,  którą kiedyś porównywał  do „świńskiej
górki i świńskiego dołka” ale jest to efekt udziału polityki ponieważ są lata, kiedy inwestycje
drogowe, możliwość pozyskania środków, fundusze są nieduże i wtedy jest tzw. „dołek”
i  wtedy inwestor dyktuje ceny ponieważ do jednego przetargu przystępuje 7, 8 firm, które
walczą o przetrwanie, o rynek i o zapewnienie pracy swoim pracownikom. Natomiast rok
2018 był rokiem, w którym były przetargi, na które nie stawiali się wykonawcy a jak stawił
się  jeden  czy  dwóch  to  niestety,  on  dyktował  cenę.  U  nas  wszystkie  inwestycje  są
przeprowadzane na podstawie przetargu nieograniczonego czyli każdy ma prawo wziąć
udział,  wyłaniany  jest  wykonawca  na  podstawie  złożonej  oferty,  gdzie  staraliśmy  się
pomimo zmian w prawie zamówień publicznych dalej najbardziej decydującym elementem
o wartości wykonania zadania była cena. 

Radny Mariusz Pyzowski zapytał, czy było już wykonywane profilowanie dróg?
Dyrektor Jan Samojluk poinformował, że było wykonywane na niektórych drogach

nawet  dwa razy.  W tej  chwili  równiarka  pracuje  na  terenie  gminy Drohiczyn.  Wczoraj
profilowanie wykonywane było w Lisowie. Dzwonią sołtysi albo sami mieszkańcy, mamy
własną równiarkę tak więc profilujemy na bieżąco w razie sprzyjających warunków bo jeśli
mamy suszę przez dwa miesiące to pyłu nie ganiamy. 

Dyrektor  Jan Samojluk przedstawił  informację   dotyczącą inwestycji  remontów
planowanych  w 2019 roku – informacja stanowi załącznik do protokołu.

Dyrektor  Jan  Samojluk poinformował,  że  jeśli  chodzi  o  Fundusz  Dróg
Samorządowych do programu tego wnioski można składać w jednym ciągu drogowym ale
maksymalnie trzech odcinków. 

Dyrektor Jan Samojluk poinformował, że wnioskował o wyższą kwotę a otrzymał
tylko  85  tys.  zł.  na  zakup  materiałów  czyli  masy  na  gorąco,  dyrektor  Samojluk
poinformował,  że  w  porównaniu  do  roku  ubiegłego  i  na  podstawie  istniejącego  stanu
nawierzchni zakłada, że  tych środków nie wystarczy na pierwsze wyjście na zakup masy,
nie wystarczy na wszystkie drogi.

Radny Sylwester Zgierun stwierdził,  że w planie nie widzi  żadnej drogi  z terenu
Gminy Drohiczyn. 

Dyrektor Jan Samojluk stwierdził, ze jeśli spojrzymy na rok 2018 większość dróg
była z terenu Gminy Drohiczyn.

Wicestarosta Marek Bobel zauważył że Gmina Drohiczyn jest nam winna 220 tys.
zł. to, co było dofinansowanie w 2018 roku, my za nich założyliśmy i czekamy na zwrot,
wtedy możemy rozmawiać, na razie gminy nie stać aby dołożyć więc na Gminie Drohiczyn
w tym roku na razie nie ma nic. To jest decyzja burmistrza, nie nasza.

Radny Jan Żeruń zwrócił uwagę że w tym roku nie ma zaplanowanej żadnej drogi
na terenie Gminy Drohiczyn. Co Starosta zrobił w tej  materii?

Starosta  Jan  Zalewski poinformował,  że  pan  burmistrz  powiedział,  że  nie  ma
środków i w tym roku „odpuszcza”. 

Radny Jan Żeruń stwierdził, że na całym powiecie jest trochę robione u nas jest
zastój. Nie może tak być.  

Wicestarosta Marek Bobel stwierdził, że pan radny powinien policzyć rok 2018.
Starosta  Jan  Zalewski poinformował,  że  rozmawialiśmy  kilkakrotnie

z  burmistrzem, analizował z panią Skarbnik możliwości i nie wchodzi w montaż finansowy.
Radny  Mariusz  Pyzowski zapytał,  jaki  jest  czas  do  rozpatrzenia  złożonych

wniosków? Kiedy będzie wiadomo czy uzyskamy dofinansowanie czy nie?
Dyrektor Jan Samojluk poinformował, że jeżeli pojawi się informacja na stronie

internetowej Wojewody Podlaskiego.
Wicestarosta Marek Bobel poinformował, że na razie wiadomo tyle, że wniosków

zostało złożonych dwa razy więcej niż jest pieniędzy.
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Radny  Mariusz  Pyzowski poprosił,  aby  zwrócić  uwagę  na  drogę  Siemiatycze
Stacja, jest to dość długi odcinek i ewentualny remont wiązłby się zapewne z ogromnymi
kosztami. Radny zapytał, czy na drogach powiatowych brane pod uwagę jest ustawianie
słupków  odblaskowych,  czy  wiadomo,  jaki  jest  tego  koszt?  Czy  na  drogach  bardziej
uczęszczanych nie można byłoby pokusić się o takie słupki ewentualnie przy wsparciu
gminy bo swego czasu Gmina Mielnik dofinansowywała takie oznakowanie. Jaki jest tego
koszt?

Dyrektor Jan Samojluk stwierdził,  że ustawodawca jeszcze nie nałożył  na nas
takiego obowiązku. Obowiązuje to od kategorii drogi wojewódzkiej w górę. My takie słupki
stawiamy  przy  pełnych  przebudowach.  Pachołki  drogowe  na  drogach  krajowych  co
100  metrów jest  numer  drogi  i  odcinek,  na  którym znajdujemy się  kilometrze.  Trzeba
wziąć pod uwagę, że wiąże się to z opracowaniem projektu, dokumentacji, zmiany stałej
organizacji ruchu. Należy je również utrzymywać w należytym stanie, wkopywać po każdej
zimie,  po każdym koszeniu, po każdym wjechaniu samochodu, po każdym mijaniu się
ciągnika i po każdych żniwach i przejechaniu kombajnu. 

P – kt 3.

Pierwszy projekt  uchwały dotyczył  zmian w Uchwale  Nr  III/13/18 Rady Powiatu
Siemiatyckiego z dnia 21 grudnia 2018 roku w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy
Finansowej Powiatu Siemiatyckiego na lata 2019 – 2029.

Skarbnik  Walentyna  Kwiatkowska poinformowała,  że  konieczność  zmiany
prognozy  wynika z tego, że w wyniku zmian w budżecie zwiększa się deficyt budżetu
o  1.253.000 zł.  a wynika to z realizacji  projektu, część dofinansowania na te projekty:
ponad 853 tys. zł. wpłynęło w roku ubiegłym natomiast wydatki były niższe stąd środki te
weszły w nadwyżkę budżetową tamtego roku i trzeba te planowane dochody na ten rok
zmniejszyć.  Druga  sprawa:  w  związku  z  tym,  że  wpisujemy  dużo  nowych  zadań
drogowych, nowych inwestycji na drogi trzeba tu wpisać ponad 1.300.000 zł. to również
deficyt  na  ten  cel  zwiększa  się  o  400  tys.  zł.  poza  tym  są  zmiany  w  realizowanych
zadaniach wieloletnich czyli tzw. przedsięwzięciach. Wpisano również zadanie 2-letnie, o
którym wspominał dyrektor Powiatowego Zarządu Dróg czyli przebudowa ul. Królewskiej
jako zadanie 2-letnie. 

Drugi  projekt  uchwały  dotyczył  zmian  w  Uchwale  Nr  III/14/18  Rady  Powiatu
Siemiatyckiego  z  dnia  21  grudnia  2018  roku  w  sprawie  uchwalenia  budżetu  Powiatu
Siemiatyckiego  na  2019  rok. Zmiany  omówiła  Skarbnik  Powiatu  Walentyna
Kwiatkowska. Projekt  uchwały  stanowi  załącznik  do  protokołu.  Skarbnik  Walentyna
Kwiatkowska przedstawiła również zmianę, która nastąpiła w porównaniu do przesłanych
radnym materiałów. 

Członkowie komisji nie zgłosili pytań do omówionych projektów uchwał. 
Za  pozytywnym zaopiniowaniem projektu  uchwały  w sprawie  zmian  w  Uchwale

Nr  III/13/18  Rady  Powiatu  Siemiatyckiego  z  dnia  21  grudnia  2018  roku  w  sprawie
uchwalenia  Wieloletniej  Prognozy Finansowej  Powiatu  Siemiatyckiego  na  lata  2019  –
2029 głosowało  15 członków komisji.

Za  pozytywnym zaopiniowaniem projektu  uchwały  w sprawie  zmian  w  Uchwale
Nr  III/14/18  Rady  Powiatu  Siemiatyckiego  z  dnia  21  grudnia  2018  roku  w  sprawie
uchwalenia budżetu Powiatu Siemiatyckiego na 2019 rok głosowało 15 członków komisji.

Kolejny projekt uchwały dotyczył wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości.
Sekretarz Powiatu Jerzy Woźniak poinformował,  że chodzi  o działkę o nr 103
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o   powierzchni  3,8000  ha  położoną  w  Klukowie,  którą  Gmina  Siemiatycze  przekazuje
nieodpłatnie powiatowi w formie darowizny na zadania z zakresu obronności . Chodzi o to,
że tam ma powstać powiatowa strzelnica.

Starosta  Jan  Zalewski poinformował,  że  30  kwietnia  na  sesji  Rady  Gminy
Siemiatycze będzie podejmowana uchwała w sprawie zmiany planu zagospodarowania
przestrzennego w sprawie lokalizacji tejże strzelnicy i prawdopodobnie na początku maja
podpiszemy akt notarialny i będziemy przygotowywać wniosek.

Radny  Mariusz  Pyzowski zapytał,  czy  były  przeprowadzane  konsultacje
z  mieszkańcami  wsi  Klukowo w zakresie ewentualnego hałasu? Czy strzelnica będzie
uciążliwa?

Z sali padły głosy, że nie. 
Radny  Sylwester  Zgierun poinformował,  że  strzelnica  jest  obwałowana,  na

zewnątrz jest to odczuwalne bardzo mało.

Ostatni projekt uchwały dotyczył rozpatrzenia skargi.
Sekretarz Powiatu Jerzy Woźniak poinformował, że wpłynęła skarga pani, która

w Zespole Szkół Technicznych jest zatrudniona jako sprzątaczka. Rada Powiatu będzie
rozpatrywała  skargę  w  części  dotyczącej  dyrektora,  skarga  na  pracowników  została
przesłana do rozpatrzenia przez dyrektora. W tej sprawie odbyło się posiedzenie Komisji
Skarg, Wniosków i Petycji, która rozpatrywała tę skargę i komisja będzie proponowała, aby
tę skargę uznać za niezasadną. Skarga została państwu radnym wysłana i państwo radni
mieli  możliwość zapoznania się z  tą skargą,  każdy może zapoznać się  ze stawianymi
zarzutami. Jutro skarga będzie rozpatrywana i być może będzie jeszcze dyskusja na ten
temat.  Pani skarżąca została zawiadomiona.

Radny Jan Żerun wyraził opinię, że skarga jest niezasadna.

P – kt 4.

Radny Mikołaj Żabiński podziękował dla Sekretarza Powiatu za przesłanie radnym
statutu powiatu w wersji odnowionej. Radny poinformował, że przeczytał go „od deski do
deski”  i  nasunęły mu się  uwagi.  Radny Mikołaj  Żabiński  zacytował  §12 pkt  3b statutu
i   stwierdził  że jest to punkt  martwy,  nie  da się tego zrobić  ponieważ my zaproszenia
dostajemy 7 dni to kiedy klub ma się zebrać i przedstawić projekt uchwały? Pan Starosta
na sesjach przedstawia propozycje zmiany porządku obrad ale my nie możemy bo nie
zdążymy  tego  przygotować  stąd  nasuwa  się  wniosek,  abyśmy  materiały  otrzymywali
wcześniej niż na 7 dni przed sesją. 

Radny Mikołaj Żabiński stwierdził, że § 19 dotyczy interpelacji i zapytań radnych,
u  góry są podpunkty odnoszące się do zmian a  w pkt 3 jest zapis: „radni mogą składać
interpelacje  na  sesji  lub  w  okresie  między  sesjami”  co  nasuwa  pewną  myśl,  czy  nie
mogłoby być punktu „Interpelacje i zapytania radnych”.

Z sali padły głosy, że mogą zgłosić w formie papierowej.
Radny Mikołaj  Żabiński stwierdził,  że  jest  jeszcze  jeden punkt,  który poruszał

jeszcze w poprzedniej  kadencji.  Każda z komisji  składała plan pracy,  który zatwierdza
Rada. Również Komisja Rewizyjna taki plan pracy przedłożyła, gdzie w planie pracy są
jednocześnie kontrole organów powiatowych. W § 42 pkt 5  jest zapis: „Komisja Rewizyjna
przedstawia Radzie Powiatu sprawozdanie  z wyników kontroli  zleconych przez Radę,
wyników kontroli  wykonania budżetu powiatu oraz z realizacji  rocznego planu kontroli”.
Radny Mikołaj Żabiński zapytał, czy te kontrole, które przeprowadzamy, ostatnio byliśmy w
Zespole Szkół Technicznych w Czartajewie , czy sprawozdanie pokontrolne nie powinno
być składane na najbliższej sesji Rady? Tak wynika z tego podpunktu, że tak. Jeżeli Rada
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zatwierdza to jest to jednocześnie zlecenie. 
Sekretarz Jerzy Woźniak poinformował, że komisja składa roczne sprawozdanie z

kontroli. Każdy radny może zgłosić wniosek o przedstawienie. 

Radny  Jerzy  Szawkało przypomniał,  że  w  styczniu  zbieraliśmy  pieniądze  na
zabieg dla małej Agatki  Kutyny, zebraliśmy 2 tys.  zł.  -  radny przedstawił  potwierdzenie
podpisane przez ojca dziewczynki.  Radny Jerzy Szawkało poinformował,  że w imieniu
rodziców  Joanny  i  Jarosława  Kutyna  chciałby  serdecznie  podziękować  całej  Radzie,
wszyscy dołożyliśmy cegiełkę. 17 stycznia w Niemczech odbyła się operacja na otwartym
sercu małej Agatki, operacja tym razem się powiodła bo był to już drugi zabieg. W imieniu
rodziców radny jeszcze raz wszystkim serdecznie podziękował.

W  związku  z  wyczerpaniem  porządku  obrad  Przewodnicząca  obrad  Bożena
Bujno podziękowała zebranym za przybycie i  zamknęła wspólne  posiedzenie Komisji
Rozwoju  Gospodarczego  i  Porządku  Publicznego,  Komisji  Oświaty  Kultury  Zdrowia
i  Spraw Socjalnych oraz Komisji Finansowo Budżetowej Rady Powiatu Siemiatyckiego.

Na tym protokół zakończono i podpisano.

  PRZEWODNIĄCA  OBRAD
 

            PRZEWODNICZĄCA  KOMISJI                             
                        Finansowo - Budżetowej                                  
                              
     
                               Bożena Teresa Bujno                                   

Protokołowała: Elżbieta Malinowska
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